
2022-12-05, kommunfullmäktige 

Till socialnämndens ordförande Antonella Pirrone 

Enkel fråga gällande försörjningsstöd: 

Regeringen fastställer beloppen för riksnormen inför varje kalenderår. 
Riksnormen grundar sig på Konsumentverkets senaste pris- och 
konsumtionsundersökningar, samt på regeringens prognos för konsumentprisindex (KPI) 
för innevarande år.  

Kommer Nynäshamns kommun att följa regeringens fastställda norm på en ökning? 
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Vänsterpartiet Nynäshamn


